

香港業餘無線電同好申領澳門臨時操作証方法

Method for Hong Kong License Radio Amateurs to apply Macao Temporary Operation Permit

至現時為止，香港政府和澳門政府未有定立業餘無線電牌照互惠協議。但澳門電信暨資訊科技發展辦公室(電信辦公室)已於本年二月開始接納香港業餘無線電同好申領澳門臨時操作証，方法如下：

- 1) 同好請在不少於一星期前，將以下資料以電郵或傳真方式通知 電信辦公室：
 - 姓名(中、英文)
 - 香港呼號
 - 香港身份証號碼
 - 業餘無線電台牌照(ASL)號碼
 - 操作授權證明(ATO)號碼
 - 擬在澳門使用呼號(為XX9T??，各下可選擇最尾兩個英文字母；如無指定，會是香港呼號的最尾兩個英文字母)
- 2) 到達澳門後，請帶同以下各項到電信辦公室辦理手續：
 - 香港身份証
 - 業餘無線電台牌照(ASL)
 - 操作授權證明(ATO)
 - 証件近照兩張
 - 費用澳門幣六十元正
- 3) 電信辦公室會發出繳費單，同好請憑單到財稅廳收納處繳費
- 4) 繳費後憑單回電信辦公室領取臨時操作証

註:

- 臨時操作証有效期三十天
- 請依據臨時操作証所例明之澳門業餘無線電台牌照類別規限操作
- 有關器材進口及驗証事宜，請向電信辦公室查詢

澳門電信暨資訊科技發展辦公室(GDTTI)

地址：澳門南灣大馬路789號1樓

電話：+853 3969161/166

傳真：+853 356328

網址：www.gdtti.gov.mo

電郵：ifx@gdtti.gov.mo

辦公時間：星期一至五，上午九時至下午一時、下午二時三十分至五時四十五分

澳門財政局財稅廳收納處

地址：澳門南灣大馬路575至585號地下(由電信辦公室向匯豐銀行方向行約一百五十米)

Method for Hong Kong License Radio Amateurs to apply Macao Temporary Operation Permit

At present, Hong Kong and Macau SAR government do not have amateur radio reciprocal licensing agreement. However, the Office for the Development of Telecommunications and Information Technology of Macao SAR (GDTTI) accept Hong Kong License Amateur for applying temporary operation permit from February 2004:

- 1) Applicants please submit following details to GDTTI by e-mail or fax not less than 1 week:
 - Name (Chinese or/and English)
 - Hong Kong Callsign
 - Hong Kong Identity Card Number
 - Amateur Station License (ASL) Number
 - Authority to Operate (ATO) Number
 - Propose Callsign to be used in Macao (Should be XX9T??, last 2 letters of the suffix can be chosen; It would be last 2 letters of the Hong Kong Callsign if not specified.)
- 2) Then please bring following items to GDTTI office to complete the application:
 - Hong Kong Identity Card
 - Amateur Station License (ASL)
 - Authority to Operate (ATO)
 - 2 passport size photos
 - Application fee MOP 60
- 3) A debit note will be issued by GDTTI, please bring it to Finance Bureau's Payment Office to pay the application fee.
- 4) Then please bring back the receipt to GDTTI office to collect the temporary operation permit.

Remark:

- The temporary operation permit valid for 30 days.
- Please operate according to condition for the license class stated in the temporary operation permit.
- For equipment import and approval, please contact GDTTI.

The Office for the Development of Telecommunications and Information Technology of Macao SAR (GDTTI)

Address: 789 Av. da Praia Grande, 1^o andar, Macao

Telephone: +853 3969161/ 166

Fax: +853 356328

E-mail: ifx@gdtti.gov.mo

Website: www.gdtti.gov.mo

Office Hours: 0900-1300hrs, 1430-1745hrs (Mon-Fri)

Finance Bureau's Payment Office of Macao SAR

Address: 575-578 Av. da Praia Grande, G/F, Macao (From GDTTI office to HSBC
direction 150meters)

本頁編輯 Page Editor: VR2ZST

更新日期 Last update: 01/06/2004